
INSTALLATION AND SAFETY INSTRUCTIONS
FOR YOUR SAFETY

GENERAL

ASSEMBLY

WARNING:  BE SURE THE ELECTRICITY TO THE WIRES YOU
ARE WORKING ON IS SHUT OFF; EITHER THE FUSE REMOVED
OR THE CIRCUIT BREAKER SET AT OFF.

You don't need special tools to install this fixture.  Be sure to follow 
the steps in the order given.  Under no circumstances should a 
fixture be hung on house electrical wires, nor should a swag type
fixture be installed on a ceiling which contains a radiant type heating
system.  Read instructions carefully.  If you are unclear as to how 
to proceed, consult a qualified electrician.
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Carefully remove the fixture from the carton and check that all parts
are included, as shown in figure 1 and 2.  Be careful not to misplace
any of the screws or parts which are needed to install this fixture.

*OUTLET BOX

MOUNTING 
BAR (A)

HEX NUT (B)

NIPPLE (C)

CANOPY (H)

ROUND NUT (G)

PLASTIC CAP (F)

*NOT INCLUDEDFIGURE 1

*OUTLET 
BOX SCREWS

*WIRE 
CONNECTORS

NOTE:  FIGURE 1 ILLUSTRATES THE INSTALLATION OF YOUR
NEW LIGHTING FIXTURE.  THIS IS A REPRESENTATIVE 
DRAWING AND MAY NOT MATCH THE STYLE OF YOUR 
FIXTURE.
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STEP 1:

Place the fixture cup (Z), round nut (Y), and plastic cap (D), in that
order onto cord (E) and socket nipple (C).  Secure these parts with
round nut (Y).  Thread on plastic cap (D) finger tight.

STEP 2:

GLOBE (N)

ROUND NUT (Y)

PLASTIC CAP (D)
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INSTALLATION HC-111

FINAL ASSEMBLY

STEP 1:

STEP 6:
IMPORTANT: DO NOT ATTACH FIXTURE DIRECTLY TO OUTLET
BOX.

Slide plastic cap (F), round nut (Y), canopy (H), hex nut (B), 
nipple (C) and mounting bar (A), in that order, onto cord (E).

STEP 1:

Make sure no bare wires can be seen outside wire connectors.

After wires are connected, tuck them carefully inside outlet box and
then raise the canopy (H) against ceiling and secure with round 
nut (Y), and plastic cap (F).

Install lamp in socket.

STEP 2:

STEP 2:
Screw nipple (C) into mounting bar (A), 3 turns, and secure to 
bar (A) with hex nut (B).

A.  Take note of the color of the wire(s) on your fixture.  Identify
which group your fixture wire(s) falls into and connect the wires
according to the directions below:

STEP 3:

STEP 4:

STEP 5:

Pull cord (E) through mounting bar (A) to desired length and knot
cord (E).

Secure mounting bar (A) to outlet box with outlet box screws (not
supplied).

*Note:  When parallel wire is used, the tracer wire is square shaped
or ridged and less tracer wire is round in shape or smooth.  
(Seen best when viewed from wire end.)  To separate wires, grasp
the ends of each wire and pull apart.

B. Take your fixture wire(s) from group A and place evenly against
the black wire from the outlet box.  DO NOT twist wires together
before using wire connectors.
C. Fit a wire connector (not supplied) over the wires and screw the
connector clockwise until you feel a firmness.
D. Try gently to pull the connector off the wires.  If you can pull the
connector off, carefully re-do steps B and C, as above and check
again for a firm connection.  
E. Connect the fixture wire from group B to the white wire from the
outlet box in the same manner.

GROUNDING INSTRUCTIONS: The green grounding screw (R) is
to be inserted into the hole with two raised dimples provided on the
mounting bar (A).  Wrap the ground wire from the fixture (if supplied)
and the ground wire from the outlet box (bare metal or green 
insulated wire) around the green grounding screw (R) on the
mounting bar (A) if uninsulated wire is on the mounting bar (A),
connect the ground wire from the fixture (if supplied) and the outlet
box to it using a small wire connector (not supplied). 
NOTE:  Underwriters Laboratories (U.L.) does not require all 
fixtures to have ground wires.  These fixtures still meet all UL
specifications.  The listing mark of Underwriters on the product
identifies products manufactured under its listing and Follow-Up
Service Programs.
NEVER CONNECT GROUND WIRE TO BLACK OR WHITE
POWER SUPPLY WIRES.

GROUP A: CONNECT TO BLACK
HOUSE WIRE

BLACK WHITE

*PARALLEL WIRE (ROUND & SMOOTH)

WHITE OR GREY WITH TRACER

BROWN, GOLD OR BLACK WITHOUT
TRACER

BROWN, GOLD OR BLACK WITH TRACER

WHITE OR GREY WITHOUT TRACER

*PARALLEL WIRE (SQUARE & RIDGED)

GROUP B: CONNECT TO WHITE
HOUSE WIRE

CLEANING
The white electrical cord on this fixture has printing on it.  This 
information is required to be there by Underwriters Laboratories.  If,
after you have purchased this product and the presence of this 
printing is objectionable to you, you may remove it by the following
method.

Before wiring your fixture to your power source:

1.  Gently wipe the printing with a cloth slightly dampened
with either nail polish remover or paint thinner.  Do not
soak the wire--a slight dampening is enough.

2.  After the print is removed, wipe with cloth slightly 
dampened with fresh water.

3.  Proceed to hang fixture as per normal instructions.

To clean, wipe fixture body with a soft cloth.  Clean glass with a mild
soap.  Do not use abrasive materials such as scouring pads or 
powders, steel wool, or abrasive paper.

ORDERING PARTS
Keep this sheet for future reference, and in case you need to order
replacement parts.  All parts for this fixture can be ordered from place
of purchase.  Be sure to use exact wording from illustration when
ordering parts.

Assembly For Fixture With Globe:  Unscrew round nut (Y) and
plastic cap (D) from fitter (P) to release fixture cup (Z).  Place fitter
(P) into globe (N).  Seat fitter (P) in position, drop fixture cup (Z),
and secure with round nut (Y) and plastic cap (D).

STEP 3:



Installation et règles
de sécurité
F-004 032999

Conservez cette feuille dans vos dossiers 
pour consultation ultérieure. Nº d’article :_______________

INSTALLATION ET RÈGLES DE SÉCURITÉ
PAR MESURE DE SÉCURITÉ

INFORMATION GÉNÉRALE

ASSEMBLAGE

AVERTISSEMENT : ASSUREZ-VOUS DE COUPER
L’ÉLECTRICITÉ SE RENDANT AUX FILS AVEC LESQUELS VOUS
SEREZ EN CONTACT EN RETIRANT LE FUSIBLE APPROPRIÉ
OU EN METTANT LE DISJONCTEUR À LA POSITION OFF.

Aucun outil particulier n’est requis pour installer le présent appareil
d’éclairage. Respectez l’ordre de chacune des étapes. Un appareil
d’éclairage ne doit pas être accroché aux fils électriques de la maison.
Un appareil d’éclairage de type suspension ne doit pas être installé à
un plafond muni d’un système de chauf fage par rayonnement. 
Lisez attentivement les directives d’installation. Si elles ne vous
semblent pas claires, faites appel à un électricien qualifié.

VIS DE 
TERRE VERTE 
(R) RACCORD FILETÉ (C)

* VIS DE LA BOÎTE
DE SORTIE DE 
COURANT

BARRE DE 
FIXATION (A)

*CONNECTEUR

*FIL DE TERRE

* BOÎTE DE SORTIE 
DE COURANT

MISE À TERRE ET INSTALLATION 
DE LA BARRE DE FIXATION

ILLUSTRATION 1 *NON INCLUS

ÉCROU (B)

Retirez délicatement l’appareil d’éclairage de son emballage et assurez-
vous que toutes les pièces devant être incluses sont bien dans 
l’emballage. Prenez soin de n’égarer aucune des pièces nécessaires à
l’installation du présent appareil d’éclairage.
REMARQUE : si les pièces montrées aux illustrations ne sont pas
fournies ou ont été assemblées en usine, passez aux étapes suivantes.

ÉTAPE 1
Passez les fils dans la colonne (H).

ÉTAPE 2
Prenez les fils qui ressortent près de l’anneau d’une main et, de l’autre main,
faites glisser la colonne (H) vers le bas jusqu’à la partie centrale (K). V issez la
colonne (H) sur la partie centrale (K) en la tournant dans le sens des aiguilles
d’une montre jusqu’à ce qu’elle tienne fermement en place.

ÉTAPE 3
Vissez la boule (L), dans le sens des aiguilles d’une montre, sur le dessous
de la partie centrale (K) jusqu’à ce qu’elle tienne fermement en place.
*Si nécessaire, tournez chaque bras (J) d’un quart de tour dans le sens
des aiguilles d’une montre de sorte qu’ils soient à la verticale (comme
sur le carton d’emballage). Ne dépassez pas cette position, ce qui
entraînerait le relâchement des bras.

Il est possible que le dessin ne soit pas identique à l’appareil d’éclairage ci-inclus.  
Les directives d’installation s’appliquent cependant bien au présent appareil d’éclairage.

 



INSTALLATION F-004

ASSEMBLAGE FINAL

ÉTAPE 6

IMPORTANT : NE FIXEZ PAS L’APPAREIL D’ÉCLAIRAGE
DIRECTEMENT À LA BOÎTE DE SORTIE DE COURANT.

Fixez la barre de fixation (A) à la boîte de sortie de courant en utilisant
les vis de la boîte de sortie (non incluses). Passez l’écrou (B) sur le 
raccord fileté (C) de sorte que trois saillies ressortent au-dessus de l’écrou
(B). Passez le raccord fileté (C) dans la barre de fixation (A) puis fixez à
l’aide de l’écrou (B). Fixez le manchon (D) au raccord fileté (C).

ÉTAPE 1

Assurez-vous qu’aucun fil nu n’est visible à l’extérieur des connecteurs.

Après avoir raccordé les fils, mettez-les délicatement à l’intérieur de
la boîte de sortie de courant puis montez la garniture (E) contre le
plafond et vissez la frette (F) sur le manchon.

Installez les couvre-chandelles (Q) (s’il y a lieu).

ÉTAPE 2

Installez les ampoules

Installez les verres dans les supports (s’il y a lieu).

ÉTAPE 3

ÉTAPE 4

ÉTAPE 2
Utilisez deux paires de pinces afin d’ouvrir un maillon de la chaîne (G) et 
raccordez celui-ci à l’anneau (I) du dessus de l’appareil d’éclairage.

A. Observez la couleur des fils de votre appareil d’éclairage afin de
déterminer à quel groupe ils appartiennent. Raccordez les fils en 
observant les indications suivantes.

ÉTAPE 3

ÉTAPE 4

ÉTAPE 5

Glissez la frette (F) suivie de la garniture (E) sur la chaîne (G).  Ouvrez
un maillon à l’autre bout de la chaîne (G) et fixez-y le manchon (D) 
préalablement installé sur le raccord fileté (C). ASSUREZ-VOUS DE
BIEN REFERMER TOUS LES MAILLONS DE LA CHAÎNE.

Passez les fils dans la chaîne (G), puis dans le manchon (D).  Nous
vous recommandons de passer les fils dans chacun des maillons de la
chaîne (G).

*Lorsque les fils parallèles sont employés, le fil repère est carré et
strié et l’autre fil est rond et lisse (ces caractéristiques s’observent
plus facilement du bout du fil). Pour séparer les fils, agrippez le bout
de chacun d’eux et tirez en directions opposées.

B. Ajustez correctement le(s) fil(s) du groupe A de l’appareil d’éclairage
avec le fil noir de la boîte de sortie de courant. N’enroulez PAS les fils
ensemble à ce moment.

C. Mettez le bout des fils dans un connecteur (non inclus) et tournez
celui-ci dans le sens des aiguilles d’une montre jusqu’à perception d’une
certaine résistance.
D. Tirez doucement sur le connecteur. S’il se détache des fils, répétez
les étapes B et C et revérifiez la solidité de la connexion.
E. Procédez de la même façon pour raccorder le fil du groupe B de 
l’appareil d’éclairage au fil blanc de la boîte de sortie de courant.

INSTRUCTIONS POUR LA MISE À TERRE : insérez la vis de terre
verte (R) dans le trou de la barre de fixation (A) comportant deux crans
d’arrêt. Enroulez le fil de terre (S) de l’appareil d’éclairage (si inclus)  et
le fil de terre de la boîte de sortie de courant (métal nu ou fil isolé vert)
autour de la vis de terre verte (R) sur la barre de fixation (A). S’il y a un
fil non isolé sur la barre de fixation, raccordez-lui le fil de terre de
l’appareil d’éclairage (si inclus) et la boîte de sortie de courant à l’aide
d’un petit connecteur (non inclus).
REMARQUE : les laboratoires des Assureurs américains (UL) n’exigent
pas que tous les appareils d’éclairage aient des fils de terre. Le présent
appareil d’éclairage respecte toutes les normes UL. La marque d’inscription
des Assureurs sur ce produit l’identifie comme inscrit à ses programmes
de répertoire et de contrôle périodique.
NE RACCORDEZ JAMAIS LE FIL DE TERRE À UN FIL D’ALIMENTATION
NOIR OU BLANC.

GROUPE A : SE RACCORDE AVEC LE FIL NOIR DE 
LA BOÎTE DE SORTIE DE COURANT

NOIR BLANC

*FIL PARALLÈLE (ROND ET LISSE)

BLANC OU GRIS AVEC NERVURE

BRUN, OR OU NOIR, SANS NERVURE BRUN, OR OU NOIR, AVEC NERVURE

BLANC OU GRIS, SANS NERVURE

*FIL PARALLÈLE (CARRÉ ET STRIÉ)

GROUPE B : SE RACCORDE AVEC LE FIL BLANC 
DE LA BOÎTE DE SORTIE DE COURANT

ENTRETIEN
Pour nettoyer le corps de votre appareil d’éclairage, essuyez-le avec
un linge doux. Nettoyez le verre avec un savon doux. N’utilisez pas
d’abrasifs : tampon ou poudre à récurer , laine d’acier ou papier sablé.

COMMANDE DE PIÈCES
Conservez cette feuille pour référence ultérieure ou au cas où vous
auriez besoin de pièces de rechange. Toutes les pièces pour cet
appareil peuvent être commandées au lieu d’achat. Assurez-vous
d’utiliser les termes de l’illustration lors de votre commande.

ÉTAPE 1


